
Årsmöte Vännfors Byaförening
2024-02-18

Klockan 18:30
Vännfors missionshus

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Till ordförande väljs Elisabeth Mach och till sekreterare Fredrik Georgsson.

2. Val av två justeringspersoner för årsmötet
Kenneth Williamsson och Ivar Dahlström väljs till justeringspersoner.

3. Styrelsens verksamhetsberättelse
Ordförande läste upp styrelsens verksamhetsberättelse som därefter lades till
handlingarna.

4. Föredragning av kommittéernas verksamhet
Lekplatskommittén berättar att gungställningen färdigställts. Leksaker har
inköpts och allmän reparation. Frågan om namngivning och invigning kommer
att ske under sommaren.

Fotbollsplankommittéen rapporterar att gräsklipparen för fotbollsplanen strular
och är förmodligen i slutet av sin livslängd. Mötet diskuterar kort kostnaden av
inköp av ny klippare.

Midsommarkommittéen rapporter att midsommar firades på fotbollsplan. Kaj
Johanssons åkeri ställde upp med ett lastbilsflak. Uppskattningsvis 300 deltog
på firandet.

Skidspårskommittéen rapporterar att Brattby såg sponsrat med virke till 6
broar för skidspåret. Broarna byggdes under arbetsdagar. Kommittén kommer
att sätta skyltar för att tacka Brattby Såg.

5. Diskussion om användning av roddbåtarna
Ordförande klargör att föreningen inte har några förpliktelser mot de
ursprungliga sponsorerna till roddbåtarna eftersom sponsoravtalet löpte 2019.

Årsmötet diskuterar frågan.

Ett förslag är att sälja båtarna, men att inte lägga ut alla på en gång. Det
poängtera att båtarna bör underhållas fram till att de säljs.

Mötet poängterar att om båtarna ska läggas ut i älven för att användas måste
det finnas en organisation för detta. Dels för att hantera utläggning, att tjära
dem, att hantera utlåning, att övervaka dem osv. Det finns förnärvarande ingen
kommitté som hanterar detta.
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Ett förslag framfördes om att anordna en roddtävling, fast i en mindre
omfattning än tidigare roddar.

Ett annat förslag som framfördes är att sälja båtarna inom byn till fördelaktigt
pris för att tillhandahållas för användning.

Mötet efterlyser ett formellt beslut om att rodden är nedlagd innan båtarna
säljs. Bör sättas upp som punkt till nästa årsmöte med tillhörande omröstning.

Ordförande sammanfattar diskussionen att mötet uppdrar till styrelsen att ge
ett förslag om rodden till nästa årsmöte. Mötet ställer sig bakom den
formuleringen.

6. Ekonomisk berättelse
Kassören föredrar den ekonomiska berättelsen. Årsmötet beslutar att lägga
dem till handlingarna.

7. Revisorernas berättelse
Ordförande läste upp revisionsberättelsen från revisorerna.

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet

9. Val av ledamöter för styrelsen
Valberedningen presenterar ett förslag till ledamot
Daniel Åkerbrand som väljs in i styrelsen av årsmötet.

Sedan tidigare kvarstår Emelie Gullehag och Fredrik Georgsson i styrelsen.

10.Val av ordförande för styrelsen
Valberedningen har inte funnit något förslag till ordförande.
Kompletteras vid ett extra årsmöte söndag 17:e mars.

11. Val av kassör för styrelsen
Valberedningen har inte funnit något förslag till kassör.
Kompletteras vid ett extra årsmöte söndag 17:e mars.

12.Val av firmatecknare
Bordläggs till extra årsmöte söndag 17:e mars.
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13.Val av kommittéer
Befintliga kommittéer väljs ett år till av årsmötet.
Skidspår: Peter Bergström
Båtansvar: Niclas Strandberg
Roddlag: Albin Strandberg
Hemsida: Martin Mach
Julgran: C-J Palm
Barnaktiviteter: Amanda Lindström

Amanda Ackemo
Frida Pettersson
Jennifer Ivesund
Kajsa Renberg
Elsa Kärrman

Fotbollsplan: Amanda och Joel Dahlström
Martin och Elisabeth Mach
Anton Pettersson
Peter Rundblad (reserv)

Lekplats: Frida och Anton Pettersson
Amanda och Joel Dahlström
Amanda och Peter Rundblad

Majbrasa: C-J Palm
Ivar Dahlström
Kenneth Williamsson

Badplats: Erik och Emma Wållberg
Annika och Oscar Fjellner
Sara-Maria och Erik Palm

14.Val av revisor och en revisorersättare
Kenneth Wiliamsson väljs av årsmötet till revisor och Per-Ola Moström väljs till
revisorersättare.

15.Val av valberedning
Avgående ordförande (Elisabeth Mach) och avgående kassör (Maria Palm)
föreslås till valberedning 2025. Årsmötet beslutar detta.

16.Fastställande av medlemsavgift
Styrelsen föreslår samma medlemsavgifter som i fjol, 300 kr per familj och 150
kr för enskilda. Årsmötet beslutar detta.

17.Årsmötets förslag till föreningens verksamhet och budget 2024 och
medlemmarnas förslag
Årsmötet föreslår att Byaföreningen och EFS sätter upp en hjärtstartare
någonstans i byn. Mötet uppdrar till styrelsen att utreda och om möjligt lösa
frågan.
Mötet förslår att inköp av en ny gräsklippare till fotbollsplanen utreds av
styrelsen och läggs in budgeten.
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Synpunkten framfördes att byaföreningen bör inspireras av Tväråbäcks
byaförening som är mycket aktiv. Ordförande ventilerar tanken att föreningen
kanske bör satsa på fler mindre evenemang i stället för få stora.

18.Övriga frågor
En synpunkt framfördes att skidspåret till viss del bör gå ett varv ute på åkern
för att göra det något enklare och lämpligt för åkare på alla nivåer. Maria Palm
får årsmötets uppdrag att prata med Peter Bergström om detta. Mötet
diskuterade även behovet av en ny spårkalle för skidspåret, men styrelsen
anser inte att det finns medel för en ny sådan.

Mötet diskuterar vilka bidrag som kan sökas. Föreningens ordförande förklarar
att föreningen kan söka vissa bidrag från kommunen som till exempel för hyra
av missionshuset, upprustning av lekplatsen och badplatsen. Föreningens
kassör redovisar vilka bidrag som föreningen fått de senaste åren.

Ett förslag från mötet är att uppmuntra folk som deltar på midsommarfirandet
och andra aktiviteter som anordnas av föreningen att swisha en slant till
föreningen.

Ett annat förslag från mötet är att dela ut uppmaning att betala
medlemsavgiften i brevlådor. Om styrelsen sammanställer information erbjuder
Niclas Strandberg sig att dela ut information i brevlådor.

19.Mötet avslutas
Ordförande tackar för givande diskussioner och avslutar mötet.

______________________________________________________________
Elisabeth Mach Fredrik Georgsson
Ordförande Sekreterare

________________________________________________________________
Kenneth Williamsson Ivar Dahlström
Justeringsperson Justeringsperson
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